

遞交「購樓意向登記」/取回「購樓意向登記收據」/取回所購買的住宅物業的已簽署臨時買賣
合約及附函的授權書

**LETTER OF AUTHORIZATION FOR SUBMISSION OF THE “REGISTRATION OF INTENT”
/ COLLECTION OF THE “RECEIPT OF REGISTRATION OF INTENT” / COLLECTION OF
THE DULY SIGNED PRELIMINARY AGREEMENT FOR SALE AND PURCHASE AND
SIDE LETTERS OF RESIDENTIAL PROPERTY PURCHASED**

有關：香港九龍沐翠街3號「煥然壹居」指明住宅物業(「該發展項目」)

Re: Specified residential properties at 3 Muk Chui Street, Kowloon, Hong Kong (“the Development”)

致：市區重建局(「賣方」)

To: Urban Renewal Authority (“the Vendor”)

登記人姓名 Name(s) of the Registrant(s): _____

香港身份證號碼 H.K.I.D. no(s): _____

*本人/我們(即以下簽名人士)現授權 _____ *先生/女士(香港身份證/護照號碼： _____) (「獲授權人士」)代表 *本人/我們 *遞交有關該發展項目之「購樓意向登記」/取回有關該發展項目之「購樓意向登記收據」/取回有關所購買的住宅物業的之已簽署臨時買賣合約及附函。

* I / We, the undersigned, hereby authorize * Mr. / Ms. _____ (H.K.I.D. / passport No. _____) (“the Authorized Person”) to * submit the “Registration of Intent” in respect of the Development / collect the “Receipt of Registration of Intent” in respect of the Development / collect the duly signed Preliminary Agreement for Sale and Purchase and Side Letters in respect of the residential property purchased on * my behalf / our behalves.

登記人簽署

Signature(s) of Registrant(s)

日期 Date:

註：遞交有關該發展項目之「購樓意向登記」/取回有關該發展項目之「購樓意向登記收據」/取回有關所購買的住宅物業的之已簽署臨時買賣合約及附函時，獲授權人士須出示其身份證/護照供核實身份之用。

Note: The Authorized Person shall present his/her H.K.I.D. card / passport for the verification of identity upon submission of the “Registrant of Intent” in respect of the Development / collection of the “Receipt of Registration of Intent” in respect of the Development / collection of the duly signed Preliminary Agreement for Sale and Purchase and Side Letters in respect of the residential property purchased.

* 請刪去不適用者
Please delete where inappropriate

取回未使用的本票的授權書

LETTER OF AUTHORIZATION FOR COLLECTION OF UNUSED CASHIER ORDER

有關：香港九龍沐翠街3號「煥然壹居」指明住宅物業(「該發展項目」)

Re: Specified residential properties at 3 Muk Chui Street, Kowloon, Hong Kong (“the Development”)

致：致市區重建局(「賣方」)

To: Urban Renewal Authority (“the Vendor”)

登記號碼 Registration No.: _____

登記人姓名 Name(s) of the Registrant(s): _____

香港身份證號碼 H.K.I.D. no(s): _____

本人/我們(即以下簽名人士)茲授權以下人士代表本人/我們取回連同「購樓意向登記」一併遞交的未使用的以下本票。
I / We, the undersigned, hereby authorize the following person to collect on my behalf / our behalves the below unused cashier order(s) submitted together with the “Registration of Intent”.

本票 Cashier's Order

簽發銀行 Issuing Bank: _____ 本票號碼 Cashier's Order Number: _____

獲授權人士名稱 Name of the Authorized Person: _____

身份證 / 護照號碼 I.D./ Passport No.: _____

本人 / 我們附上以下文件供核實之用：I / We attach the following documents for your verification:

- (1) 所有登記人的身份證 / 護照副本；
Copy(ies) of I.D. card(s) / passport(s) of all registrant(s);
- (2) 購樓意向登記收據；及
Receipt of the Registration of Intent; and
- (3) 獲授權人士的身份證 / 護照副本。
Copy of I.D. card / passport of the Authorized Person.

在貴司根據本授權書將未使用的本票退回給獲授權人士後，本人 / 我們解除及豁免貴司對本人 / 我們關於未使用的本票的義務及責任(如有)。本人 / 我們將完全彌償貴司因根據本授權書將未使用的本票退回給獲授權人士而引致的損失、賠償、申索、費用和開支。

I / We hereby discharge and waive all your obligations and liabilities (if any) to me / us relating to the unused cashier's order(s) after you have returned the unused cashier's order(s) to the Authorized Person in accordance with this Letter of Authorization and shall fully indemnify and keep you indemnified for any loss, damages, claims, costs and expenses suffered by you as a result of your returning the unused cashier's order(s) to the Authorized Person in accordance with this Letter of Authorization.

如本授權書的中英文版本內容有異，則一概以英文版為準。

In case of inconsistency between Chinese and English versions of this Letter of Authorization, the English version shall prevail.

Signature(s) of Registrant(s)

登記人簽署

Date 日期：